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Side 1 

 

Hva:	 AK	møte	nr.	12	2014	-	2016		

Dato/Tid:	 06.04.2016	

Hvor:	 Ullevål	kl.	1600	-	1900	

Tilstede:	 Elling	Breivik,	Lars-Inge	Graabakk,	Andrea	Bell	Pedersen,	Nina	Baardseth,	Anne	
Cathrine	Enstad,	Claus	J	Ryste	

Forfall:	 Karina	Birkelund	

Kopi:	 Skistyret	–	NSF	administrasjon	

Referent:	 Anne	Cathrine		

	

AGENDA		
1.	Status	skistyret	ved	AK	leder	

2.	Status	sportslig	ved	Claus	

3.	Status	økonomi	ved	Claus	

4.	Forberedelser	til	vårmøte	

5.	Eventuelt	
	

RAPPORTERING	

	

• Status	skistyret:	

Forslaget	på	landslagsmodellen	utarbeidet	av	arbeidsgruppen,	er	vedtatt	og	godkjent	fra	
skistyret.	Dette	legger	premisser	for	videre	sponsorarbeid	for	vår	del,	både	for	lag	og	for	enkelt	
utøvere.	
	

• Status	sportslig:	
23.mai	er	sesongoppstart	med	Iron	Man	tester,	og	deretter	møter	med	utøverne.	
Løperkontrakter	er	sendt	ut	for	signering	som	er	satt	til	tirsdag	24.mai	-	16.	
Aksel	Lund	Svindal	og	Kjetil	Jansrud	har	signerte	avtaler	tom	2018.	
	



 
 

 

 

 

 

 

Side 2 

Møtereferat 

Sesongen	2015/2016	har	vært	en	god	sesong. 
Vi	har	hatt	gode	resultater	på	både	dame	og	herre	WC,	med	poengrekord	på	herresiden.	
WC	Damer	–	her	har	vi	hatt	færre	utøvere,	men	likevel	økt	på	poeng	mot	tidligere	år.	
På	E-Cup	jenter	har	vi	hatt	8	stk	som	har	tatt	poeng,	hvor	Maren	Skjøld	vant	E	–	Cup	overall,	samt	
SL	cupen	og	Super	combi	cupen.	På	guttesiden,	vant	Bjørnar	Neteland	overall	og	vi	hadde	ellers	
meget	gode	plasseringer	i	toppen	på	de	ulike	cupene.	
	
LUC	lag	for	jenter	utgår,	pga	få	utøvere. 
Trenerkabal	på	alle	lag	begynner	å	bli	klar,	med	nøkkelpersoner	på	plass	på	nye	eller	
eksisterende	kontrakter.	Gøran	Kirkefjord	tar	over	som	trener	på	LUC	herrer	for	neste	sesong. 
	
Tobias	Windingstad	er	trenervurdert	inn	på	E-Cup	laget	etter	at	uttaket	er	gjort. 
På	jentesiden	vil	det	legges	opp	til	et	opplegg	for	medtrening	på	samlinger	i	Norge.	
	

• Status	økonomi:	
Reforhandling	av	sponsoravtaler	starter	opp	i	2017.	
Har	betalt	og	bokført	all	gjeld	i	tallene	som	foreligger	tom	april	2016.	
Vi	er	1	millioner	bedre	på	kostnader	sammenlignet	med	samme	periode	i	fjor.	
Forventet	resultat	2016	er	null,	og	en	omsetning	på	ca	40	millioner.	
	

• Programmet	for	fagmøtet	i	Trondheim	ble	gjennomgått	og	lagt.	Sendes	over	til	sentral	
administrasjonen	for	å	legges	ut.	

	

DISKUSJONS-	OG	VEDTAKSSAKER			

• Telenor	LF	2016/2017	

Administrasjonen	må	få	et	endelig	svar	fra	Voss	vedr	overnattingspriser.	

Claus	tar	kontakt	med	organisasjonen.		

Vi	tildeler	Voss	LF	så	sant	overnattingsprisen	er	akseptabel.	Om	Voss	ikke	kommer	opp	med	pris	

innen	ettermiddag	10.mai,	tilfaller	arrangementet	Hemsedal.	

	


